

Title (en)

SLIDER FOR A ZIP FASTENER OF WHICH THE PULL KNOB COMPRIMES A BUILT-IN MEMBER.

Title (de)

REISSVERSCHLUSSSCHIEBER MIT AUF DEM ZUGGLIED GESCHOBENEM TEIL.

Title (fr)

CURSEUR POUR FERMETURE A GLISIERE, DONT LA TIRETTE COMPORTE UN ORGANE RAPPORTÉ.

Publication

EP 0029042 A1 19810527 (FR)

Application

EP 80900949 A 19801201

Priority

- FR 7913098 A 19790523
- FR 8005517 A 19800312
- FR 8006035 A 19800318

Abstract (en)

[origin: WO8002494A1] Slider for a zip fastener of which the handling pull knob comprises a built-in member which may act as a decoration or identification element and which is fixed on the pull knob by elastic hooking. The handling pull knob of this slider having the shape of an elongated ring (2), the elastic hooking of the member (3) built-in on the pull knob is achieved by an elastic tongue (10) cut out in a leg (7) integral with one of the ends of this ring. Now, this leg is capable of being engaged in a housing (8), of identical shape and size, provided inside the member (3), which comprises also a notch or an opening (11) appropriate to receive the hooking tongue (8). However, at the entrance thereof, this housing has a widened portion (9) capable of receiving the corresponding end of the ring (2) forming the handling pull knob. This slider is intended to be provided on zip fasteners.

Abstract (fr)

Curseur pour fermeture à glissière dont la tirette de manœuvre comporte un organe rapporté pouvant servir d'élément de décoration ou d'identification et qui est fixe sur cette tirette par accrochage élastique. La tirette de manœuvre de ce curseur consistant en un anneau (2) de forme allongée, l'accrochage élastique de l'organe (3) rapporté sur celle-ci est assuré par une languette élastique (10) découpée dans une patte (7) solidaire de l'une des extrémités de cet anneau. Or, cette patte est susceptible d'être engagée dans un logement (8), de même forme et dimension, menagé à l'intérieur de l'organe (3), lequel comporte également un cran ou une ouverture (11) apte à recevoir la languette d'accrochage (8). Cependant, à son entrée, ce logement présente une partie élargie (9) apte à recevoir l'extrémité correspondante de l'anneau (2) constituant la tirette de manœuvre. Ce curseur est destiné à équiper des fermetures à glissière.

IPC 1-7

A44B 19/26

IPC 8 full level

A44B 19/26 (2006.01)

CPC (source: EP)

A44B 19/262 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT GB

DOCDB simple family (publication)

WO 8002494 A1 19801127; EP 0029042 A1 19810527; ES 491786 A0 19801216; ES 8100867 A1 19801216; FR 2457083 A1 19801219;
FR 2457083 B1 19841026; FR 2477851 A2 19810918; FR 2477851 B2 19850405; FR 2478446 A2 19810925; FR 2478446 B2 19850405

DOCDB simple family (application)

FR 8000085 W 19800523; EP 80900949 A 19801201; ES 491786 A 19800523; FR 7913098 A 19790523; FR 8005517 A 19800312;
FR 8006035 A 19800318